
 ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  
 CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 EL DIA 24 DE FEBRER DE 2005 
   
     Membres assistents: 
     Sr. Miquel Bernat Bosch 
     Sra.  Maria Dolores Matas Cendra 
     Sr. Jaime Capel Rotger 
     Sra. Lourdes Noguera Bosch 
     Sr. Sebastian Coll Jaume 
     Sr. Antoni Vidal Matas 
     Sr. Pere Trias Aulí      
     Sr. Jorge Carrió Frau 
     Sr. Miquel Enseñat Riutort 
     Sr.  Gabriel Coll Barceló 
 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint 
hores i trenta minuts del dia vint-i-quatre de febrer de dos mil cinc, es reuneix a la Sala 
d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació sota la 
Presidència del Sr. Batle, Jaume Pou Reynes i amb l'assistència dels Senyors Regidors 
que es relacionen a l'encapçalament, a l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella 
tractar els assumptes inclosos a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix 
com a Secretària la de la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 

ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la 
Corporació ha de fer qualque observació a les actes de la sessió ordinària de dia 25 de 
novembre de 2005. 

No es presenta cap observació, per la qual cosa l’acte es considera aprovada. 
 
 CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de 
correspondència, es dóna compte del següent: 
 

- Conselleria d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 302 de dia 9.02.05, 
proposta liquidació recàrrec cànon sanejament aigua. 

- Conselleria d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 312 de dia 
11.02.05, acords baixa liquidacions IBI 

- Conselleria Presidència, registre d’entrada núm. 317 de dia 11.02.05, 
campanya Bonus d’Infància. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 324 de dia 14.02.05, projecte 
Llei coordinació policies locals. 

- Conselleria d’Innovació Energia, registre d’entrada núm. 326 de dia 14.02.05, 
butlletí informatiu 2 energia 

- Ministeri d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 325 de dia 14.02.05, 
compensació telefònica 4t TR 2004. 

- Ministeri d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 328 de dia 14.02.05, 
dades entrega a compte tributs estat gener. 



- Associació Municipis Illes Balears, registre d’entrada núm. 350 de dia 
16.02.05, divulgació constitució europea i suggeriments per absentisme 
escolar. 

- Conselleria d’Obres públiques, ordenació del territori, registre d’entrada núm. 
351 de dia 16.02.05, ordre tarifes servies interurbans transport públic. 

- Col·legi públic Gabriel Comas i Ribas, registre d’entrada núm. 355 de dia 
16.02.05, col·laboració policia local circuit educació vial. 

- Ministeri d’industrial i energia, registre d’entrada núm. 365 de  dia 17.02.05, 
informació i necessitats campanya todos.es 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 232 de dia 02.02.05, previsió 
places vacants policia local i turística. 

- Conselleria de Turisme, registre d’entrada núm. 234 de dia 02.02.05, material 
publicitari per subvenció estacionalitat turística 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 235 de dia 02.02.05, ordre 
uniformitat policies locals. 

- Ministeri d’Interior, registre d’entrada núm. 240 de dia 3.02.05, mesures 
seguretat per challenge volta a Mallorca. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 243 de dia 3.02.05, devolució 
augment bonificació descomptes transport aeri i marítim. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 244 de dia 3.02.05, informació 
necessitats motocicletes policia local. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 250 de dia 3.02.05, revisió 
dades registre policia local. 

- Institut Nacional Estadística, registre d’entrada núm. 252 de dia 3.02.05, 
relació definitiva seccions i meses referèndum. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 260 de dia 4.02.05, cartells 
indicadors de subvenció per adquisició. 

- Conselleria d’innovació energia, registre d’entrada núm. 261 de dia 4.02.05, 
reunió pla eficiència energètica. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 274 de dia 7.02.05, convocatòria 
reunió esport base. 

- Associació municipis Illes Balears, registre d’entrada núm. 278 de dia 
07.02.05, conferència informativa sobre IB3. 

- Conselleria Medi Ambient, ordenació territori, registre d’entrada núm. 309 de 
dia 10.02.05, avantprojecte ordre foment associacionisme finques rústiques. 

- Ajuntament de Puigpunyent, registre d’entrada núm. 169 de dia 25.01.05, 
invitació pla acció agenda local 21. 

- Delegació del Govern Illes Balears, registre d’entrada núm. 205 de dia 
28.01.05, percentatge col·locació cartell per referèndum. 

- Conselleria Medi ambient, registre d’entrada núm. 207 de dia 28.01.05, 
prorroga caça tords a coll. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 232 de dia 2.02.05, previsió 
places vacants policia local i turística. 

- Conselleria de Turisme, registre d’entrada núm. 234 de dia 2.02.05, material 
publicitari per subvenció estacionalitat turística. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 235 de dia 02.02.05, ordre 
uniformitat policies locals. 

  
 
 DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia haguts 
des de l'últim Ple, els quals són el següents: des del núm. 25/05 fins al 51/05. 
 La Corporació es dona per assabentada. 

 
 
 



 
 CONVENI NATURA PARC.- El senyor batle dóna lectura a la següent proposta: 
 

PROPOSTA 
 
 Vista la necessitat que té aquest Ajuntament de donar resposta al 
problema de la fauna domestica d’aquest municipi i donat que no pot donar una 
resposta ràpida, propos al Ple d’aquest Ajuntament el següent acord: 
 
 1.- Aprovar el present conveni entre Natura Parc i l’Ajuntament d’Esporles. 

2.- Autoritzar el batle per signar quants documents siguin necessaris. 
El Sr. Miquel Ensenyat demanar de que l’assumpte restes damunt la taula, ja que 

al seu parer era que el conveni presentat tenia algunes mancances, fer referencia a 
l’ordenança aprovada pel ple de l’ajuntament , a la llei autonòmica etc. i al moviment de 
voluntaris, que com digue havien desenvolupat fins el dia d’avui, una tasca prou eficient 
amb els animals abandonats i en el conveni, no veia cap referencia als mateixos ni com 
es coordinarien amb dues tasques. 

El Sr. Jordi Carrio digue que 60 euros era un preu molt elevat per la feina que 
s’ofertava en el conveni. Així mateix digue que no restava clar a l’esmentat conveni ni els 
medis de recuperar l’animals ni com en el seu cas es sacrificaria aquest. Que entenia que 
hi havia medis mes barats de fer les coses, posant-se en contacte en la societat de 
caçadors o altres associacions del poble. 

El Sr. Miguel Bernat explicar que l’ordenança no era vigent. Que els cans no 
tenien per què no tornar el seu propietari, ja que reglamentàriament havien de portar el 
xip i per tant podien ser retornats a casa seva. Pel que feia als voluntaris no veia en el 
conveni cap inconvenient per què poguessin seguir amb la seva tasca i que l’Ajuntament 
no tenia els medis adients per desenvolupar la tasca. En definitiva que era precís  
arreglar el tema, per tant el seu grup volia seguir endavant amb la proposta. 

El Sr. Miquel Ensenyat  digue que el problema no era tan greu com s’explicava al 
pròleg del conveni, que la coordinació entre els voluntaris i natura Parc no quedava 
reglada i que l’esmentat conveni tenia moltes mancances. 

 El Sr. Pere Trias s’incorporà al Ple. 
 El Sr. Miguel Bernat digue que el personal de l’Ajuntament , havia retirat alguns 

d’aquest animals, però que no era el que tocava ja que ni la seva preparació professional 
ni entre les seves tasques i figurava aquesta. i  per això  entenia que el més aviat 
possible s’havia de resoldre el problema, sense perjudici de que el ple adoptes el 
compromís de negociar amb el voluntaris i amb Natura parc una millor efectivitat del 
conveni. 

El Sr. Batle digue que desprès del rebombori que hi havia hagut a la Casa del 
Poble , amb els propietaris del cans, l’ordenança resta sense publicar. També digue que 
l’Ajuntament no tenia medis per fer-se càrrec d’aquest servei. Que si es trobava un ca 
fora del horari laboral del personal de l’ajuntament  era un problema molt greu, per altre 
banda l’Ajuntament no tenia el vehicle autoritzat legalment per transportar animals i que 
altres ajuntaments ja havien signat l’esmentat conveni per entendre que en principi era 
una bona solució fins a trobar un sistema millor. Però que no li discutiria si era car o barat, 
si no que l’Ajuntament havia de solucionar el tema, ja que no tenia medis per fer-ho per 
ell mateix. 

El Sr. Jordi Carrió digue que en primer lloc la clàusula primera no li pareixia bé, ja 
que estaven parlant de que l’Ajuntament no tenia el personal adient i per efectuar la 
retirada, resultava que l’animal havia d’estar en possessió del personal de l’Ajuntament, i 
no veia pressupostat apart les gestions que s’havien de fer abans de la recollida que si 
estava prevista el conveni. 



El Sr. Miquel Ensenyat digue que el manco vint dies eren els que havien de tenir 
els voluntaris per poder localitzar el propietari, d’acord amb la llei autonòmica. 

El Sr. Batle digue que no hi havia cap municipi que els guardes, per ell mateix. 
 
És sotmet a votació la proposta i no és aprovada amb el següent resultat: 
 
- Cinc (5) vots a favor, quatre (4) PP i un (1) UM. 
- Sis (6) vots en contra, quatre (4) PAS.PSM i dos (2) PSOE 
 
PRORROGA TELEASISTENCIA.- La senyora Dolores Matas Cendra dóna 

lectura a la següent proposta: 
 

PROPOSTA 
 
 Vist l’escrit dirigit aquest Ajuntament registre d’entrada  25 de dia 3 de febrer, del 
Ministeri de Treball i Assumptes Socials en relació a la prorroga del conveni de 
Teleasistencia subscrit entre l’IMSERSO, la FEMP i l’Ajuntament, pel present venc 
proposar al Ple el següent acord: 
 

- Aprovar prorrogar el Conveni de Teleasistencia firmat entre IMSERSO, la 
FEMP i l’Ajuntament d’Esporles. 

- Autoritzar el batle per signar els documents necessaris. 
 
 
És sotmet a votació la proposta  i és aprovada per unanimitat. 
 
MOCIO PAS.PSM. COMISSIONS INFORMATIVES.- El senyor Miquel Enseñat 

Riutort dóna lectura a la següent proposta: 
 
 

 
 Els resultat de les eleccions electorals Municipals del Maig de 2003, que no 
atorgaren la majoria a cap de les formacions polítiques i la impossibilitat posterior de què 
les dues agrupacions progressistes arribàssin a formar un govern majoritari i estable 
propiciaren la creació d’una situació política complicada tant per l’equip de govern com 
pels grups municipals que restam a l l’oposició. Després de gairebé dos anys de 
legislatura, aquesta complexa situació s’ha fet palesa en nombroses ocasions, creant 
sovint situacions d’enfrontament entre els grups polítics. Davant d’aquesta situació és 
necessari cercar models de funcionament que permetin un major consens entre tots els 
grups polítics. L’estructuració actual de les Comissions Informatives en una general i una 
de comptes no propicia una gestió eficaç, transparent i basada en el consens entre totes 
les agrupacions, 
 
Per tot això el grup Municipal PAS-PSM proposa al Ple de l’Ajuntament per a la seva 
aprovació la següent Moció: 
 
Modificació Comissions Informatives permanents: 
 
1) Les actuals comissions (de comptes i general) queden substituïdes per les següents 

comissions permanents: 
 



A) COMISSIÓ INFORMATIVA ESPECIAL DE COMPTES I ADMINISTRACIÓ: 
Economia, Hisenda (pressupostos, comptabilitat, ordenances fiscals, recaptació,…) i 
Administració (contractació, personal, accions judicials,…) 

 
B) COMISSIÓ INFORMATIVA D’URBANISME I ACTIVITATS. Ordenació, gestió, 

execució i disciplina urbanística, activitats i promoció i gestió d’habitatges. 
 
C) COMISSIÓ INFORMATIVA DE PROMOCIÓ SOCIAL I CULTURAL: cultura, 

educació, esports, temps lliure, sanitat, serveis socials i patrimoni històric-artístic. 
 
D) COMISSIÓ INFORMATIVA DE MEDI AMBIENT, OBRES I MANTENIMENT: 

seguretat a llocs públics, ordenació del trànsit, protecció civil, prevenció i extinció 
d’incendis, parcs i jardins, vies urbanes i rurals, camins, protecció del medi ambient 
fires i mercats, defensa d’usuaris i consumidors, cementiri i serveis funeraris, 
subministrament d’aigua i enllumenat públic, neteja viària, recollida i tractament de 
residus, clavegueram i tractament d’aigües residuals, transport públic, manteniment 
d’edificis i instal·lacions. 

 
 
2) Atès lo previst a l’art. 125 del ROF s’acorda: 
 
a) El President de cada comissió es determinarà d’acord amb el procediment previst a 

l’art. 125 a) del ROF. 
b) Cada comissió estarà integrada per un membre de cada grup municipal amb vot 

ponderat. A les sessions hi podrà assistir amb veu i sense vot qualsevol regidor 
encara que no formi part de la comissió (art. 125 b) del ROF). 

c) L’escrit a què fa referència l’art. 125 c) del ROF es presentarà en un termini de 5 dies, 
comptats des de l’acord del Ple 

 
3) Atès lo previst a l’art. 134 del ROF la periodicitat de les sessions serà la següent: 
 

a) Comissió Informativa d’Urbanisme: quinzenalment. 
b) Comissió Informativa Especial de Comptes: trimestralment. 
c) La resta de Comissions Informatives: mensualment 

 
Les comissions quedaran constituïdes en el decurs del pròxim mes de març (art. 

125 ROF) 
 
El Sr. Miquel Ensenyat digue que entenia que passar de sols tenir dues 

comissions a una composició bastant més complexa de comissions, precisava més d’una 
setmana, que era el temps que havien tingut, per estudiar el tema i per aquest motiu 
proposava de deixar el tema damunt la taula. 

La proposta és deixa damunt la taula. 
 
ROTULACIÓ CARRER NOVA OBERTURA.- El senyor batle dóna lectura a la 

següent proposta: 
 

P R O P O S T A 
 
 



 Una vegada construïts els habitatges de protecció oficial i l’obertura del 
nou carrer, que està situat a la zona anomenada com Es Rafal d’es Capellans la qual es 
divideix en dues zones, una anomenada Ca l’Amet i l’altra Ca l’Onclo i, seguint els criteris 
que fins ara s’han utilitzat a l’hora de designar els noms dels carrers, que han estat els de 
conservar els topònims del d’aquest municipi i, vist que ja existeix un carrer amb el nom 
de Ca l’Amet, es per la qual cosa es proposa al ple d’aquest Ajuntament aprovar al nom 
d’aquest nou carrer com el de Ca l’Onclo. 

            El Sr. Miquel Ensenyat digue que a pesar de la seva protesta per les obres 
dels habitatges, el seu vot serà a favor del nom proposat. 

            El Sr. Jordi Carrió digue que el seu grup votaria a favor del nom de ca 
l’Onclo. 

 
Sotmès a votació, és aprovat per unanimitat. 

 
BAIXES I DEVOLUCIONS.- El senyor Gabriel Coll dóna lectura a la següent 

proposta: 
 

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 
 
 Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a 
continuació, es proposa la devolució del imports assenyalats. 
 
Referència   Contribuent      Padró/impost     Import  Motiu devolució  
----------         ---------------      ---------------         ------  ------------------------- 
 
2649/04   Roca Alemany Fca.     IVTM            12,78   Baixa 16-07-04 
0025001   Soberats Bauza Fca.   IBI Urbana     206,10   Ordre CAIB 
3911/04   Comunitat Prop. Casa  Aigua          562,13   Fuita   
                 des Poble 9 
5743/04   Estades Llinas C.     Aigua          4291,50  Fuita 

 
 
És sotmet a votació la proposta i és aprovat per unanimitat. 
 
MOCIO  PAS.PSM.- El senyor Miquel Ensenyat demanar tracta per urgencia una 

moció referida a la construcció d’un punt verd a Ses Rotgetes. 
Sotmesa a votació la urgència, es aprovada per unanimitat. 
 
 El Sr. Miquel ensenyat dóna lectura a la següent MOCIÖ: 
 
El passat dilluns dia 21 de febrer la Junta Directiva de l’Associació de Veïns de 

Ses Rotgetes, va presentar al registre de l’Ajuntament una carta adreçada al Batle en la 
qual manifestava la seva preocupació per la realització d’unes obres de condicionament 
pel trasllat dels contenidors de recollida selectiva de paper, vidre i envasos que estan 
actualment instal·lats a la carretera i suposen un vertader perill per a tots aquells/es veïns 
i veïnes que per fer-ne ús, han d’infringir les normes de circulació. 

Al respecte la col·locació dels contenidors a l’indret escollit per l’Ajuntament 
resulta tant perillós o més que l’actual. Per altre part els contenidors existents resulten 



insuficients pel volum d’habitants de les urbanitzacions de Ses Rotgetes i Jardin de 
Flores. Tampoc no existeix cap estudi tècnic que senyali la conveniència de fer les obres 
on s’entan fent. 

Per aquests motius, 
El Grup Municipal PAS-PSM presenta al Ple de l’Ajuntament per a la seva 

aprovació la següent Moció: 
 
A.- Instar al Batle d’Esporles a NO instal·lar els contenidors de recollida selectiva 

a l’indret on s’hi fan obres a l’Avinguda de Ses Rotgetes. 
B.- Crear una Comissió integrada per un representant de cada grup polític amb 

veu ponderat, un representant de l’Associació de veïns de Ses Rotgetes, un representant 
de l’Associació de Veïns de Jardin de Flores, i el Cap de la Policia Local, amb veu però 
sense vot, que en un   període inferior a un mes, elabori un estudi sobre la idoneidad dels 
indrets per instal·lar contenidors de recollida selectiva, amb possibilitat d’augmentar el 
nombre existent. 

El Sr. Ensenyat digue que a Ses Rotgetes es queixaven, en rao, del vertader perill 
que és instal·lar aquests contenidors el lloc que es fa. 

El Sr. Jordi carrió digue que el seu grup estava a favor del primer punt, que no 
s’instal·lessin els contenidors aquell lloc, però no del segon, ja que digue, no es podia 
crea una comissió per cada assumpte. 

El Sr. Miguel Bernat digue que no estava d’acord amb crea la comissió. Que ja 
s’havia convocat una reunió ambdues associacions, Jardin de Flores i Ses Rotgetes per 
tal de parlat d’aquest tema i d’altres que els afectaven, que aquesta reunió ja havia 
d’estar feta el dimarts passat i per raó de calendari no s’havia fet. Que abans d’iniciar les 
obres ja s’havia parlat amb l’associació i aquesta i venia conforme. 

El Sr. Ensenyat digue que només s’havia parlat amb la primera associació no en 
la segona. 

El Sr. Gabriel Coll digue que el seu vot seria en contra, que si be era  veritat que 
només s’havia parlat amb una associació, que tots podien tenir fallos, però també volia 
que restes clar que a vegades era difícil localitzar als membres de les associacions, que 
s’enviaven cartes que tornaven sense firmar etc. Que la Junta directiva de l’Associació, 
qui pareix que dirigeix l’escrit a l’Ajuntament, no s’havia reunida , que si dos senyors 
s’havien posat d’acord, no es podia dir que la Junta havia acordat. Que el lloc on s’havien 
de instal·lar els contenidors de material per reciclar, no era un punt tremendament 
conflictiu,  no constava cap accident i de fet ja hi estaven instal·lats abans  contenidors de 
fems. Per altre  banda el que si era conflictiu i urgent retirar eren els contenidors del lloc 
on estaven instal·lats en aquest  moment, que la Guardia Civil havia advertit alguns dels 
usuaris, de no poder estar aturats a la carretera. I respecta de la carta que havia tirat dins 
les bústies dels veïns el PSM, no podia consentir que es diguessin mentides i menys per 
escrit. 

El Sr. Miguel bernat digue que feia molts anys que els contenidors estaven 
instal·lats aquest lloc i ningú havia dit res. 

El Sr. Miquel Ensenyat digue que el lloc no era l’adient i el nombre resultava molt 
insuficient. I demanar la votació dels dos punts per separat. 

El Sr. Batle digue que el punt verd no te altre nom que punt verd d’Esporles, que 
havien de deixar de parlar de ses Rotgetes com uns veïns apart , que els veïns de ses 
Rotgetes eren veïns d’Esporles, integrats a tots els efectes, que a ningú li agradava tenir 
el contenidors aprop, però que tinguessin clar que eren necessaris i d’accident no n’hi 
havia hagut cap i sempre havien estat ubicats aquest lloc. 

 
És sotmet a votació el punt A de la proposta i és aprovat amb el següent resultat: 
 
- Sis (6) vots a favor, quatre (4) del PAS.PSM i dos (2) PSOE. 
- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM. 
 



És sotmet a votació el punt B de la proposta i no és aprovat amb el següent 
resultat de la votació: 

- Cinc (5) vots en contra, quatre (4) PP i un (1) UM. 
- Quatre (4) vots a favor del PAS.PSM 
- Dues (2) abstencions del PSOE 
 
 
MOCIO PAS.PSM.- El senyor Miquel Enseñat demana tractar l’assumpte per 

urgència, és sotmet a votació aquesta i és aprovada per unanimitat. 
 
Seguidament dóna lectura a la següent MOCIÖ: 
 
Darrerament s’ha incrementat la freqüència horària de la línia que cobreix els 

trajectes entre Esporles i Palma, la qual cosa, suposa una bona notícia per a tots els 
Esporlerins i Esporlerines que fan ús del transport públic. Tot i això existeix una 
problemàtica amb els estudiant universitaris d’Esporles que per fer ús del transport públic 
han de baixar fins a Palma i posteriorment fer ús de la línia 19 de l’EMT, ja que la línia  
que cobreix Esporles i Palma no s’atura a la Universitat. 

Per aquest motiu, el Grup Municipal PAS.PSM, presenta al Ple per a la seva 
aprovació la següent Moció: 

- Instam al Sr. Batle per tal de què emprengui els contactes oportuns amb la 
Conselleria d’Obres Públiques, Habitatge i transports per tal de donar solució 
a aquesta problemàtica. 

 
És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
PRECS I PREGUNTES.- 
- El Sr. Pere Trias demanar se li digues el punt del plenari on l’oposició podia 

entrar en debat. 
El Batle li respongué que dins cada assumpte hi havia un debat i tenien lloc totes 

les intervencions necessàries. 
- El Sr. Miquel Ensenyat demanar amb que s’havia finançat l’estudi que havia 

fet la policia de la circulació a Son Trias ?, ja que per fer l’estudi del tonatge dels camions 
encara no s’havia trobat financiació. 

- Fer un prec a l’Ajuntament demanant que es controlessin les obres dintre dels 
Carrers que no estiguessin senyalitzades i es prenguessin les mesures oportunes. 

- Així mateix digue que el dilluns proper acabava el personal subvencionat pel 
 SOIB i no s’havia presentat l’estudi previst. També demanar com quedaria l’horari del 
Centre de Dia, que havia sigut ampliat en vistes que hi havia aquest personal. 

- Demanar qui havia fet l’encimentada a la Costa de Sant Pere. 
- Demanar quin us s’havia fet dels 5.000 euros de subvenció atorgats per 

l’Institut de Serveis Socials a aquest Ajuntament, per emergència social. 
- Respecta del Casal de Joves, com ha quedat el projecte, no se’n ha tornat a 

 parlar. 
- Demana per la freqüència del canal 33, quan funcioni la nova cadena com 

 quedarà? 
- Demanar per què no s’havien col·locat els passos de vianants al pont de fusta 

 i el pas de vianants del carrer dels Balladors. 
- Respecta del tonatge i l’ocupació de la via pública digue que no es 

respectaven, que els menys dues vegades el camió del Butano no ho havia 
respectat. 

- Pel que feia al Patronat de Cultura com era que no s’havia reunit?. 
- Com estava la instal·lació de l’aire condicionat al Centre de Dia? 

El Sr. Jordi Carrió demana respecta de l’urbanització de Son Trias  passava que hi havia 
tanta brutícia i si ja estava recepcionada. 



-  
El Sr. Miguel Bernat digue que l’Urbanització de Son Trias no estava 

recepcionada, i que de la brutícia no en tenia coneixement, però que li podia adelentar 
que parlaria amb els promotors per què la retiressin. 

Pel que feia el Casal de Joves, una vegada es va adquirir  l’edifici de veinat de 
l’Ajuntament, va quedar aparcat el projecte de la Rectoria, en espera de com es 
distribuirà l’esmentat edifici i els recursos econòmics que es puguin tenir per acomodar-lo. 

La reforma de la circulació de Son Trias digue que no havia tingut cap cost afeixit 
ja que l’havia fet la policia Local. Cas diferent del tonatge del camions que si bé s’havia 
pogut fer l’informe de la policia, per fer l’estudi complet, es precisaven els serveis 
professionals d’un enginyer ja que era un tema totalment diferent i que incidia amb 
l’estructura dels carrers etc. 

Referent al control de les obres es fera el possible per estar-hi més al damunt. 
Pel que feia a la Costa de Sant Pere digue que i pararia esment  per saber el que 

havia passat. 
Les passos de vianants digue que pel mes de marc s’havia enviat l’estudi al CIM. 
Respecta de la seguretat en les obres digue que la policia tenia una persona 

assignada que controlava l’ocupació de la via publica, que així mateix totes les obres 
tenian un estudi de seguretat i que el director de les obres era responsable del 
desenvolupament adient de les obres. Així i tot es pararà més esment per si hi hagues 
algun incompliment. 

La Sra. Dolors Matas respecta del Patronat digue que esperava s’havia dirigit una 
carta a les entitats sol.licitant el projecte i pressupost d’enguany i restava a l’espera per 
reunir la Junta. 

Pel que feia el Centre de Dia encara que no hi haguí el personal del SOIB,  es 
pensava fer un esforç i continuar amb el mateix horari i fent els acompanyaments. 

Pel que feia a l’estudi demanat que ja estava fet i a la seva disposició. 
El Sr. Miquel Ensenyat digue que passaria per estudiar-lo. 
Respecta de les subvencions digue que s’havien justificades totes per escrit i 

restaven ala seva disposició. 
El Sr. Batle donar compta del cost del carrer de ca l’Amet que com digue el Sr. 

Ensenyat li havia demanat en reiteració altres vegades. El cost l per aquest Ajuntament 
va ser de 127.466,63 euros , encara que el cost total va ser superior, ja que la part de 
davant l’edifici del començament del carrer la va paga la propietat i l’altre vora de  la 
carretera el CIM.  

  
 
Un  cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-dues 

hores, el senyor batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s'hi ha tractat, jo la 
Secretària en donc fe, i amb el seu Vist i Plau estenc la present Acta al lloc i la data 
assenyalats a l'encapçalament. 
 
 Esporles, 24  de febrer de 2005. 
  El batle,                 La secretària, 
 


	Sr.  Gabriel Coll Barceló
	P R O P O S T A

